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Abstract (en)
[origin: US4428161A] A vibrating abrasive container is formed with track-line which lies in a plane running at an acute angle to the horizontal and
therefore at an acute angle to the vertical axis of the vibration generator, in such a manner that the uppermost and lowermost points face each
other approximately diametrically, thereby causing a spirally circulating processing movement of the contents of the container to take place on the
descending section of the container.

Abstract (de)
Die Spurlinie (S) des Vibrations-Scheuerbehälterbodens liegt in einer Ebene, welche spitzwinklig geneigt zur Horizontalen (H) und damit auch
spitzwinklig geneigt zur vertikal liegenden Achse des Schwingungserzeugers angeordnet ist und dies derart, daß sich der höchstliegendste (B1)
und tiefstliegendste (B) Punkt etwa einander diametral gegenüberliegen, so daß auch auf dem abfallend verlaufenden Behälterabschnitt eine
wendelförmige Umwälz-Bearbeitungsbewegung des Behälterinhaltes stattfindet.
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